
Rada Miejska w Rogoźnie 
Radni Sesja 

Protokół nr 7/2024 

VII Sesja w dniu 25 września 2024  
Obrady rozpoczęto 25 września 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 19:20 tego samego dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Marcin Bukowski 
2. Zbigniew Chudzicki 
3. Katarzyna Erenc-Szpek 
4. Henryk Janus 
5. Aneta Karaś 
6. Roman Kinach 
7. Hubert Kuszak 
8. Maciej Kutka 
9. Jarosław Łatka 
10. Adam Nadolny 
11. Krzysztof Nikodem 
12. Krzysztof Ostrowski 
13. Bartosz Perlicjan 
14. Szymon Witt 
15. Paweł Wojciechowski 
 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Rogoźnie pan Jarosław Łatka otworzył posiedzenie VII sesji Rady 
Miejskiej i przywitał wszystkich uczestniczących w posiedzeniu. Następnie przedstawiony został 
porządek obrad, do którego zostały wniesione zmiany. 
 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji VI - IX kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie. 
4. Pytania do Starosty, Radnych Rady Powiatu, Burmistrza, Radnych Rady Miejskiej w Rogoźnie i 
Sołtysów. 
5. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2024 roku. 
6. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) ustanowienia pomnika przyrody drzewa dąb szypułkowy „Tadeusz” (druk 75, osoba referująca – 
kierownik Roman Piątkowski), 
b) dzierżawy części działki nr 1807/6 (45 m2) w Rogoźnie, (druk 76, osoba referująca – kierownik 
Olimpia Jęchorek), 
c) dzierżawy części działki nr 1807/6 (15,30m2) w Rogoźnie(druk 77, osoba referująca – kierownik 
Olimpia Jęchorek), 
d) dzierżawy części działki nr 1807/6 (80m2) w Rogoźnie(druk 78, osoba referująca – kierownik 
Olimpia Jęchorek), 



e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Cmentarz w 
Parkowie", gmina Rogoźno (druk 79, osoba referująca – kierownik Olimpia Jęchorek), 
f) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Słomowo”, 
gmina Rogoźno (druk 80, osoba referująca – kierownik Olimpia Jęchorek), 
g) wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 2267, położonej w obrębie ROGOŹNO, w trybie 
przetargowym (druk 81, osoba referująca – kierownik Olimpia Jęchorek), 
h) wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 479, położonej w obrębie ROGOŹNO w trybie 
bezprzetargowym na rzecz użytkownika wieczystego, który nie wywiązał się z postanowień umowy o 
oddanie gruntu w użytkowanie wieczyste (druk 82, osoba referująca – kierownik Olimpia Jęchorek), 
i) przedłużenie terminu rozpatrzenia skargi (druk 83, osoba referująca – radny Adam Nadolny) 
j) wysokości diet radnych Rady Miejskiej w Rogoźnie (druk 46, osoba referująca: radny Marcin 
Bukowski), 
k) zmieniająca uchwałę nr XX/168/2019 z dnia 30 października 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Województwu Wielkopolskiemu, (druk 84, osoba referująca – kierownik Dorota 
Ślachciak), 
l) określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej z budżetu Gminy Rogoźno na zadania 
służące tworzeniu warunków dla rozwoju rodzinnych ogrodów działkowych, sposobu jej rozliczania 
oraz sposobu kontroli wykonywania zleconego zadania (druk 85, osoba referująca - Burmistrz Łukasz 
Zaranek), 
m) zmian w budżecie Gminy Rogoźno, (druk 86, osoba referująca - Skarbnik – Anna Kornobis), 
n) zmian w WPF na lata 2024 - 2040, (druk nr 87, osoba referująca - Skarbnik – Anna Kornobis). 
o) rozpatrzenie skargi, (druk nr 88, osoba referująca - radny Adam Nadolny) 
7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
8. Sprawozdanie Burmistrza Rogoźna o pracach w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał 
Rady Miejskiej. 
9. Wolne głosy i wnioski. 
10. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 
11. Zakończenie. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek Burmistrza o zmianę uchwały w pkt 6 ppkt l na uchwałę o dotacje dla ogrodów działkowych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marcin Bukowski, Zbigniew Chudzicki, Henryk Janus, Aneta Karaś, Roman Kinach, Hubert Kuszak, 
Maciej Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Krzysztof Ostrowski, Bartosz Perlicjan, Szymon Witt, 
Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Erenc-Szpek, Adam Nadolny 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek Przewodniczącego KGFiR usunięcie z porządku w pkt 6 ppkt A .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 



Marcin Bukowski, Zbigniew Chudzicki, Henryk Janus, Aneta Karaś, Roman Kinach, Hubert Kuszak, 
Maciej Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Krzysztof Ostrowski, Bartosz Perlicjan, Szymon Witt, 
Paweł Wojciechowski 
BRAK GŁOSU (1) 
Katarzyna Erenc-Szpek 
NIEOBECNI (1) 
Adam Nadolny 
 
Głosowano w sprawie: 
wniosek Przewodniczącego KGFiR o zmianę nazwy pkt 6 I o przedłużenie terminu rozpatrzenia skargi.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Marcin Bukowski, Henryk Janus, Aneta Karaś, Roman Kinach, Hubert Kuszak, Maciej Kutka, Jarosław 
Łatka, Krzysztof Nikodem, Krzysztof Ostrowski, Bartosz Perlicjan, Szymon Witt, Paweł Wojciechowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Zbigniew Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek 
NIEOBECNI (1) 
Adam Nadolny 
 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o dodanie w pkt 6 ppkt O.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Bukowski, Zbigniew Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Aneta Karaś, Roman 
Kinach, Hubert Kuszak, Maciej Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Krzysztof Ostrowski, Bartosz 
Perlicjan, Szymon Witt, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Adam Nadolny 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Bukowski, Zbigniew Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Aneta Karaś, Roman 
Kinach, Hubert Kuszak, Maciej Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Krzysztof Ostrowski, Bartosz 
Perlicjan, Szymon Witt, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Adam Nadolny 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 



2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji VI - IX kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie. 
4. Pytania do Starosty, Radnych Rady Powiatu, Burmistrza, Radnych Rady Miejskiej w Rogoźnie i 
Sołtysów. 
5. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2024 roku. 
6. Podjęcie uchwał w sprawach: 
b) dzierżawy części działki nr 1807/6 (45 m2) w Rogoźnie, (druk 76, osoba referująca – kierownik 
Olimpia Jęchorek), 
c) dzierżawy części działki nr 1807/6 (15,30m2) w Rogoźnie(druk 77, osoba referująca – kierownik 
Olimpia Jęchorek), 
d) dzierżawy części działki nr 1807/6 (80m2) w Rogoźnie(druk 78, osoba referująca – kierownik 
Olimpia Jęchorek), 
e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Cmentarz w 
Parkowie", gmina Rogoźno (druk 79, osoba referująca – kierownik Olimpia Jęchorek), 
f) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Słomowo”, 
gmina Rogoźno (druk 80, osoba referująca – kierownik Olimpia Jęchorek), 
g) wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 2267, położonej w obrębie ROGOŹNO, w trybie 
przetargowym (druk 81, osoba referująca – kierownik Olimpia Jęchorek), 
h) wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 479, położonej w obrębie ROGOŹNO w trybie 
bezprzetargowym na rzecz użytkownika wieczystego, który nie wywiązał się z postanowień umowy o 
oddanie gruntu w użytkowanie wieczyste (druk 82, osoba referująca – kierownik Olimpia Jęchorek), 
i) przedłużenie terminu rozpatrzenia skargi (druk 83, osoba referująca – radny Adam Nadolny) 
j) wysokości diet radnych Rady Miejskiej w Rogoźnie (druk 46, osoba referująca: radny Marcin 
Bukowski), 
k) zmieniająca uchwałę nr XX/168/2019 z dnia 30 października 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Województwu Wielkopolskiemu, (druk 84, osoba referująca – kierownik Dorota 
Ślachciak), 
l) określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej z budżetu Gminy Rogoźno na zadania 
służące tworzeniu warunków dla rozwoju rodzinnych ogrodów działkowych, sposobu jej rozliczania 
oraz sposobu kontroli wykonywania zleconego zadania (druk 85, osoba referująca - Burmistrz Łukasz 
Zaranek), 
m) zmian w budżecie Gminy Rogoźno, (druk 86, osoba referująca - Skarbnik – Anna Kornobis), 
n) zmian w WPF na lata 2024 - 2040, (druk nr 87, osoba referująca - Skarbnik – Anna Kornobis). 
o) rozpatrzenie skargi, (druk nr 88, osoba referująca - radny Adam Nadolny) 
7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
8. Sprawozdanie Burmistrza Rogoźna o pracach w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał 
Rady Miejskiej. 
9. Wolne głosy i wnioski. 
10. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 
11. Zakończenie. 
 
3. Przyjęcie protokołu z sesji VI - IX kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z sesji VI - IX kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 



Marcin Bukowski, Zbigniew Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Aneta Karaś, Roman Kinach, Hubert 
Kuszak, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Krzysztof Ostrowski, Bartosz Perlicjan, Szymon Witt 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Henryk Janus, Maciej Kutka, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Adam Nadolny 
 
W imieniu Okręgowego Zarządu Ogródków Działkowych i Rodzinnych Ogródków Działkowych 
„Czerwony Mak” pan Ryszard Pawlak wręczył Burmistrzowi pamiątkową statuetkę wraz z 
podziękowaniami za uzyskiwana pomoc i dotychczasowa współpracę. 
Burmistrz natomiast wręczył dyplomy gratulacyjne nowo wybranym sołtysom oraz podziękował tym 
dotychczasowym, którzy z własnej woli zrezygnowali z dalszego kandydowania na tą funkcję. 
 
4. Pytania do Starosty, Radnych Rady Powiatu, Burmistrza, Radnych Rady Miejskiej w Rogoźnie i 
Sołtysów. 
Pan radny Wojciechowski zapytał czy Radni Powiatowi mają wiedzę na temat Komitetu Obrony 
Ryczywołu, który tam powstaje oraz czy posiadają wiedze na temat negocjacji prowadzonych w 
sprawie przejęcia przez Gminę Rogoźno Liceum Ogólnokształcącego? 
Pan radny powiatu Bogusław Janus odpowiedział, że nie ma wiedzy na pierwsze pytanie, natomiast 
co do odpowiedzi na drugie pytanie to najwięcej w tym temacie powinien wiedzieć pan burmistrz, 
ponadto pani Starosta przekazała na jednej z sesji, że jest zadowolona z negocjacji, które przebiegają 
bardzo dobrze, żadnych innych szczegółów pani starosta nie przekazywała. 
Pan radny Zbigniew Nowak poinformował, że odnośnie LO ma inne spojrzenie na  projekt uchwały, 
który przygotowała pani starosta, a który nie został przez nią podpisany, radni PiS nie brali udziału na 
znak protestu w głosowaniu, ponieważ ta uchwała nie zawiera żadnych informacji. Pomimo wszystko 
radny Nowak potwierdził słowa radnego Janusa i powtórzył, że rozmowy negocjacyjne trwają. 
Burmistrz Zaranek w skrócie poinformował, że rano została przeprowadzona kolejna rozmowa z 
panią Starostą w składzie osobowym: pani Starosta, -z-ca Starosty, pan Sekretarz, naczelnik wydziału 
Oświaty, naczelnik wydziału Geodezji i Nieruchomości oraz radca prawny, ze strony Gminy Rogoźno 
są to osoby: Burmistrz Rogoźna Z-ca Burmistrza i radca prawny. Dotychczas powiat i Gmina Rogoźna 
stały na przeciwnych biegunach, jednak wszelkie propozycja i działania nie przyniosą krzywdy żadnej 
ze stron. Pełna informacja zostanie radnym przekazana na spotkaniu z radnymi w przyszłym 
tygodniu. 
Radny Henryk Janus poprosił Burmistrza o kilka słów na temat zbiórki prowadzonej dla powodzian? 
Pan Łukasz Zaranek odpowiedział, że w momencie kiedy wydarzyła się ta tragiczna sytuacja to został 
zwołany sztab kryzysowy i rozpoczęto organizować zbiórkę, która trafiła do Wrocławia a stamtąd 
rozdzielona na poszczególne miejscowości. 
Radny Janus zapytał, kto wykonywał podjazdy na moście na rzece Rudka i kiedy most będzie otwarty? 
Z-ca Burmistrza pan Maciej Gracz wskazał, że sprawa najazdów była przez władze poruszona już 
wcześniej, zanim rozdmuchano to medialnie. Przeprowadzono rozmowy z kierownictwem firmy 
PORR, która była zainteresowana aby z tego mostu można było korzystać w trakcie budowy 
obwodnicy, dlatego też zgłoszono koniec robót budowlanych na tym obiekcie i gmina oczekuje do 
zgodę na oddanie do użytku. Najazdy zostały uzupełnione pofrezem, który został zwalcowany, a po 
zakończeniu budowy obwodnicy najazdy te zostaną przez firmę PORR poprawione. 
Pan Jarosław Łatka zapytał, czy radni powiatowi maja wiedzę na temat złożonej petycji w sprawie 
chodnika na ul. Boguniewskiej? 
Żaden z radnych nie udzielił odpowiedzi. 
Pan Dariusz Wierzbiński, który wystąpił jako przedstawiciel mieszkańców ulicy Reja zwrócił się do 
burmistrza z zapytaniem czy został wykonany projekt na budowę ulicy Reja wraz z odwodnieniem? 
Pan Zaranek odpowiedział, że na to pytanie udzieli informacji w formie pisemnej w takiej samej 
formie w jakiej zostało złożone zapytanie. 



 
5. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2024 roku. 
Informacja została umieszczona na platformie e-sesja. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
6. Podjęcie uchwał w sprawach: 
b) dzierżawy części działki nr 1807/6 (45 m2) w Rogoźnie, (druk 76, osoba referująca – kierownik 
Olimpia Jęchorek), 
 
Głosowano w sprawie: 
dzierżawy części działki nr 1807/6 (45 m2) w Rogoźnie, (druk 76, osoba referująca – kierownik 
Olimpia Jęchorek),.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Bukowski, Zbigniew Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Aneta Karaś, Roman 
Kinach, Hubert Kuszak, Maciej Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Krzysztof Ostrowski, Bartosz 
Perlicjan, Szymon Witt, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Adam Nadolny 
 
c) dzierżawy części działki nr 1807/6 (15,30m2) w Rogoźnie(druk 77, osoba referująca – kierownik 
Olimpia Jęchorek), 
 
Głosowano w sprawie: 
dzierżawy części działki nr 1807/6 (15,30m2) w Rogoźnie(druk 77, osoba referująca – kierownik 
Olimpia Jęchorek),.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Bukowski, Zbigniew Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Aneta Karaś, Roman 
Kinach, Hubert Kuszak, Maciej Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Krzysztof Ostrowski, Bartosz 
Perlicjan, Szymon Witt, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Adam Nadolny 
 
d) dzierżawy części działki nr 1807/6 (80m2) w Rogoźnie(druk 78, osoba referująca – kierownik 
Olimpia Jęchorek), 
 
Głosowano w sprawie: 
dzierżawy części działki nr 1807/6 (80m2) w Rogoźnie(druk 78, osoba referująca – kierownik Olimpia 
Jęchorek),.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 



Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Bukowski, Zbigniew Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Aneta Karaś, Roman 
Kinach, Hubert Kuszak, Maciej Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Krzysztof Ostrowski, Bartosz 
Perlicjan, Szymon Witt, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Adam Nadolny 
 
e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Cmentarz 
w Parkowie", gmina Rogoźno (druk 79, osoba referująca – kierownik Olimpia Jęchorek), 
 
Głosowano w sprawie: 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Cmentarz w 
Parkowie", gmina Rogoźno (druk 79, osoba referująca – kierownik Olimpia Jęchorek),.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Bukowski, Zbigniew Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Aneta Karaś, Roman 
Kinach, Hubert Kuszak, Maciej Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Krzysztof Ostrowski, Bartosz 
Perlicjan, Szymon Witt, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Adam Nadolny 
 
f) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
„Słomowo”, gmina Rogoźno (druk 80, osoba referująca – kierownik Olimpia Jęchorek), 
 
Głosowano w sprawie: 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Słomowo”, 
gmina Rogoźno (druk 80, osoba referująca – kierownik Olimpia Jęchorek),.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Marcin Bukowski, Zbigniew Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Aneta Karaś, Roman 
Kinach, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Krzysztof Ostrowski, Bartosz Perlicjan, 
Szymon Witt 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Kutka, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Adam Nadolny 
 
g) wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 2267, położonej w obrębie ROGOŹNO, w trybie 
przetargowym (druk 81, osoba referująca – kierownik Olimpia Jęchorek), 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 2267, położonej w obrębie ROGOŹNO, w trybie przetargowym 
(druk 81, osoba referująca – kierownik Olimpia Jęchorek),.  



 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Marcin Bukowski, Zbigniew Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Aneta Karaś, Roman 
Kinach, Hubert Kuszak, Krzysztof Nikodem, Krzysztof Ostrowski, Bartosz Perlicjan, Szymon Witt 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Maciej Kutka, Jarosław Łatka, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Adam Nadolny 
 
h) wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 479, położonej w obrębie ROGOŹNO w trybie 
bezprzetargowym na rzecz użytkownika wieczystego, który nie wywiązał się z postanowień umowy 
o oddanie gruntu w użytkowanie wieczyste (druk 82, osoba referująca – kierownik Olimpia 
Jęchorek), 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 479, położonej w obrębie ROGOŹNO w trybie 
bezprzetargowym na rzecz użytkownika wieczystego, który nie wywiązał się z postanowień umowy o 
oddanie gruntu w użytkowanie wieczyste (druk 82, osoba referująca – kierownik Olimpia Jęchorek),.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marcin Bukowski, Zbigniew Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Aneta Karaś, Roman 
Kinach, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Krzysztof Ostrowski, Bartosz Perlicjan, 
Szymon Witt, Paweł Wojciechowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maciej Kutka 
NIEOBECNI (1) 
Adam Nadolny 
 
i) przedłużenie terminu rozpatrzenia skargi (druk 83, osoba referująca – radny Adam Nadolny), 
Z powodu nieobecności Przewodniczącego KSWiP na sesji projekt uchwały omówiła pani Sekretarz 
Blanka Gaździak, która wskazała, że konieczność przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi 
podyktowana jest przeprowadzeniem komisji w terenie na OSiR. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
przedłużenie terminu rozpatrzenia skargi (druk 83, osoba referująca – radny Adam Nadolny).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Marcin Bukowski, Henryk Janus, Aneta Karaś, Roman Kinach, Hubert Kuszak, Maciej Kutka, Jarosław 
Łatka, Krzysztof Nikodem, Krzysztof Ostrowski, Bartosz Perlicjan, Szymon Witt, Paweł Wojciechowski 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Zbigniew Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek 
NIEOBECNI (1) 
Adam Nadolny 
 
Pan radny Nikodem zgłosił wniosek formalny o 5 minut przerwy. 
Przewodniczący ogłosił przerwę. 
Po zakończeniu przerwy głos zabrał pan radny Krzysztof Nikodem, poinformował, że jest propozycja 
pana Nadolnego aby procedować uchwałę pomimo jego nieobecności, a radny Nadolny określił 
telefonicznie, że jest przeciwko tej uchwale, więc jeżeli radni będą mieli wole glosowania to głos 
radnego Adama Nadolnego jest jawny. 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
j) wysokości diet radnych Rady Miejskiej w Rogoźnie (druk 46, osoba referująca: radny Marcin 
Bukowski), 
 
Głosowano w sprawie: 
wysokości diet radnych Rady Miejskiej w Rogoźnie (druk 46, osoba referująca: radny Marcin 
Bukowski),.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (1) 
Marcin Bukowski 
PRZECIW (13) 
Zbigniew Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Aneta Karaś, Roman Kinach, Hubert 
Kuszak, Maciej Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Krzysztof Ostrowski, Bartosz Perlicjan, 
Szymon Witt, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Adam Nadolny 
 
k) zmieniająca uchwałę nr XX/168/2019 z dnia 30 października 2019 r. w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu, (druk 84, osoba referująca – kierownik 
Dorota Ślachciak), 
 
Głosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwałę nr XX/168/2019 z dnia 30 października 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Województwu Wielkopolskiemu, (druk 84, osoba referująca – kierownik Dorota 
Ślachciak),.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Bukowski, Zbigniew Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Aneta Karaś, Roman 
Kinach, Hubert Kuszak, Maciej Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Krzysztof Ostrowski, Bartosz 
Perlicjan, Szymon Witt, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Adam Nadolny 



 
l) określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej z budżetu Gminy Rogoźno na zadania 
służące tworzeniu warunków dla rozwoju rodzinnych ogrodów działkowych, sposobu jej rozliczania 
oraz sposobu kontroli wykonywania zleconego zadania (druk 85, osoba referująca - Burmistrz 
Łukasz Zaranek), 
 
Pan radny Zbigniew Chudzicki podziękował za przygotowanie przez Burmistrza tego projektu 
uchwały, powiedział że kwota 100 tys zł powinna być wystarczająca na początek tych potrzeb, które 
są najpilniejsze. Na koniec radny zapytał, jaki będzie podział tych środków na cztery ogrody 
działkowe? 
Pan Burmistrz Łukasz Zaranek powiedział, że zorganizował spotkanie z prezesami ogródków 
działkowych, omówione zostały zasady podziału środków i padła prośba ze strony burmistrza aby 
prezesi miedzy sobą określili, ważność swoich potrzeb i uzgodnili, że każdy z nich będzie wnioskował 
o 25 tys zł. 
 
Głosowano w sprawie: 
określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej z budżetu Gminy Rogoźno na zadania 
służące tworzeniu warunków dla rozwoju rodzinnych ogrodów działkowych, sposobu jej rozliczania 
oraz sposobu kontroli wykonywania zleconego zadania (druk 85, osoba referująca - Burmistrz Łukasz 
Zaranek),.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Bukowski, Zbigniew Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Aneta Karaś, Roman 
Kinach, Hubert Kuszak, Maciej Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Krzysztof Ostrowski, Bartosz 
Perlicjan, Szymon Witt, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Adam Nadolny 
 
m) zmian w budżecie Gminy Rogoźno, (druk 86, osoba referująca - Skarbnik – Anna Kornobis), 
 
Głosowano w sprawie: 
autopoprawka nr 1.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Bukowski, Zbigniew Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Aneta Karaś, Roman 
Kinach, Hubert Kuszak, Maciej Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Krzysztof Ostrowski, Bartosz 
Perlicjan, Szymon Witt, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Adam Nadolny 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie Gminy Rogoźno, (druk 86, osoba referująca - Skarbnik – Anna Kornobis),.  
 
Wyniki głosowania 



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Bukowski, Zbigniew Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Aneta Karaś, Roman 
Kinach, Hubert Kuszak, Maciej Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Krzysztof Ostrowski, Bartosz 
Perlicjan, Szymon Witt, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Adam Nadolny 
 
n) zmian w WPF na lata 2024 - 2040, (druk nr 87, osoba referująca - Skarbnik – Anna Kornobis). 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w WPF na lata 2024 - 2040, (druk nr 87, osoba referująca - Skarbnik – Anna Kornobis)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Bukowski, Zbigniew Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Aneta Karaś, Roman 
Kinach, Hubert Kuszak, Maciej Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Krzysztof Ostrowski, Bartosz 
Perlicjan, Szymon Witt, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Adam Nadolny 
 
o) rozpatrzenie skargi, (druk nr 88, osoba referująca - radny Adam Nadolny) 
 
Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenie skargi, (druk nr 88, osoba referująca - radny Adam Nadolny).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Aneta Karaś, Roman Kinach, Hubert 
Kuszak, Maciej Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Krzysztof Ostrowski, Bartosz Perlicjan, 
Szymon Witt, Paweł Wojciechowski 
BRAK GŁOSU (1) 
Marcin Bukowski 
NIEOBECNI (1) 
Adam Nadolny 
 
7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 
Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym wrzesień 2024 

1. 31 sierpnia 2024 r. – udział w złożeniu wiązanki pod pomnikiem Solidarności w rocznicę 

podpisania Porozumień Sierpniowych z 31 sierpnia 1980 roku. 



2. 1 września 2024 r. – złożenie wiązanki na grobie nieznanego żołnierza na Cmentarzu 

Parafialnym w Rogoźnie w 85 rocznicę wybuchu II Wojny Światowej. 

3. 2 września 2024 r. – uroczyste rozpoczęcie roku szkolnego 2024/2025 w zastępstwie: 

- SP Gościejewo radny Henry Janus i Krzysztof Nikodem, 

- SP 3 Rogoźno – radny Krzysztof Ostrowski 

- SP 2 Rogoźno – radny Marcin Bukowski 

- SP Pruśce – radna Aneta Karaś 

- SP Parkowo – radny Bartosz Perlicjan 

- SP Budziszewko – radny Szymon Witt 

4. 7 września 2024 r. – udział w Miejsko-Gminnych Zawodach Sportowo-Pożarnicze Jednostek OSP 

z Gminy Rogoźno 

5. 15 września 2024 r. – udział w Zawodach strzeleckich o Puchar Starszego Bractwa Kurkowego 

Rogoża w Rogoźnie. 

6. 14 września 2024 r. – udział w Dożynkach 2024 w Ryczywole (w zastępstwie radny Henryk Janus 

i Paweł Wojciechowski) 

- udział w koncercie z okazji 55-lecia Rogozińskiej Orkiestry Dętej w Rogoźnie (w zastępstwie 

radny Henryk Janus i Paweł Wojciechowski) 

7. 21 września 2024 r. – złożenie wiązanki na Skwerze Żołnierzy Narodowych Sił Zbrojnych w 82 

rocznicę powstania NSZ (w zastępstwie wiceprzewodniczący Hubert Kuszak i radny Paweł 

Wojciechowski). 

8. 23 września 2024 r. – udział w posiedzeniu KGFiR, 

9. 24 września 2024 r. – udział w Narodowym Czytaniu zorganizowanym przez Bibliotekę 

Publiczną w Rogoźnie. 

10. 25 września 2024 r. – sesja RM. 

 

Sprawozdanie z KGFiR z dnia 23.09.2024r. Godz.16:00 

Przyjęty porządek obrad  -( „za” 7 głosów, „przeciw” 0 głosów, „wstrzymujący” 0 głosów) 

1. Otwarcie obrad. Stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie   porządku obrad. 
3. Stan bezpieczeństwa w Gminie Rogoźno 2023 rok. 
4. Funkcjonowanie Policji i Straży Miejskiej w Gminie Rogoźno 2023 rok. 
5. Omówienie projektów uchwał i materiałów na najbliższą sesję Rady Miejskiej w Rogoźnie. 
6. Wolne głosy, sprawy bieżące i wnioski. 
7. Zamknięcie obrad. 
 
 
 
W obradach uczestniczyło 9 Radnych 

Nieobecny: Radny Adam Nadolny 

Wyjście: Radny Krzysztof Nikodem 17:43 

 

Goście uczestniczący w obradach:   Burmistrz Łukasz Zaranek, Skarbnik Gminy Anna Kornobis , 

Zastępca Burmistrza Maciej Gracz, Sekretarz Blanka Gaździak,  Kierownik Dorota Slachciak,  

Kierownik Olimpia Jęchorek, Komendant Straży Miejskiej Jan Stępień, Komendant Komisariatu 

Policji w Rogoźnie Patryk Wielgosz, Kierownik Roman Piątkowski, Kierownik Wiesław Ptaszyński, 

Ksiądz Proboszcz Adam Czechorowski 



Przed przystąpieniem do realizacji tematów komisji Radni rozmawiali z Księdzem Proboszczem 

Adamem Czechorowskim na temat poprawy zagospodarowania cmentarza parafialnego w Rogoźnie. 

Na spotkanie nie przybył Ksiądz Prałat Jarosław Zimny, który jest osobą decyzyjną odnośnie 

wymienionego cmentarza. 

Temat bezpieczeństwa w Gminie Rogoźno omówił Kierownik Wiesław Ptaszyński. Natomiast 

funkcjonowanie Policji w Gminie Rogoźno omówił Komendant Patryk Wielgosz. Funkcjonowanie 

Straży Miejskiej przedstawił Komendant Jan Stępień. 

Projekty uchwał omówili:  Sekretarz Blanka Gaździak, Radny Marcin Bukowski, Radny Roman Kinach, 

Kierownik Olimpia Jęchorek, Skarbnik Anna Kornobis, Kierownik Dorota Slachciak, Burmistrz Łukasz 

Zaranek, Kierownik Roman Piątkowski. 

Podczas omawiania projektów uchwał Komisja podjęła następujące opinie: 

1. Negatywna opinia w sprawie ustanowienia pomnika przyrody drzewa dąb szypułkowy “Tadeusz” 

oraz zaproponowała wycofanie projektu uchwały z porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Rogoźnie.  

Drzewo rośnie w mieście, terenie zurbanizowanym na działce, której jest kilku właścicieli. 

Opinia  przyjęta jednogłośnie przy 8 obecnych  Radnych 

2. Z uwagi na wątpliwości co do projektu uchwały odnośnie skargi na Kierownika OsiR, komisja 

zaproponowała ponowne rozpatrzenie skargi przez wyjazdową KSWiP w miesiącu październiku z 

udziałem chętnych Radnych Gminy Rogoźno. 

Komisja jednocześnie zobowiązała Przewodniczącego Rady o poinformowanie skarżącego o 

przedłużeniu terminu rozpatrzenia skargi. 

Opinia  przyjęta jednogłośnie przy 8 obecnych  Radnych 

Zgłoszone wnioski podczas wolnych głosów: 

Radny  Szymon Witt 

Wniosek do Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie naprawy nawierzchni drogi w miejscowości 

Boguniewo przy działce nr 95, posesji nr 13. 

Wniosek przyjęty jednogłośnie przy 8 obecnych  Radnych 

Radny Bartosz Perlicjan 

Wniosek do Zarządu Powiatu w sprawie budowy przejścia dla pieszych na drodze powiatowej w 

miejscowości Wełna przy kościele I jednocześnie przy przystanku autobusowym 

Wniosek przyjęty jednogłośnie przy 8 obecnych  Radnych 

Radny Henryk Janus 

1.Wniosek do Zarządu Powiatu  w sprawie dokończenia montażu barier energochłonnych przy drodze 

powiatowej numer 1352P, (Ruda - Gościejewo) 



Wniosek przyjęty jednogłośnie przy 8 obecnych  Radnych 

2. Wniosek do GDDKiA w sprawie wycinki drzew przy DK nr 11 ( działka 311/2),przy budynku      nr 4, 

przy  ścieżce  pieszo – rowerowej   oraz wycinkę drzewa gatunku topola przy rzece Wełnie oraz przy 

ścieżce pieszo – rowerowej Ruda -Gościejewo ( działka 497). 

Wniosek przyjęty jednogłośnie przy 8 obecnych  Radnych 

Radny Jarosław Łatka 

Wniosek do Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie przycinki konarów drzew przy ulicy Boguniewskiej 

w Rogoźnie  

Wniosek przyjęty jednogłośnie przy 8 obecnych  Radnych 

W związku z zapytaniem Burmistrza Rogoźna w sprawie naprawy lub demontażu  korony na rondzie 

Melzera w Rogoźnie komisja wydała opinię pozytywną wyrażającą   zgodę na usunięcie korony. 

Opinia  przyjęta jednogłośnie przy 8 obecnych  Radnych 

Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej odbytego dnia 30 sierpnia 2024 roku o godz 12.00 
w UM Rogoźno 
 
  Komisja Rewizyjna pracowała w składzie:        Przewodniczący                Krzysztof Nikodem 
                                                                                   Wiceprzewodniczący       Aneta Karaś 
                                                                                    Członek                              Szymon Witt 
 
Tematem kontroli było Rogozińskie Centrum Kultury ( Muzeum) 
Komisja przed posiedzeniem przeprowadziła tego samego dnia od godz 9.00 do 12.00  kontrolę w 
siedzibie Muzeum oraz RCK gdzie znajduje się dokumentacja. 
 
Kontrola objęto realizację planów finansowych w roku 2024 od stycznia do czerwca które poddawane 
były czterokrotnym zmianą. 
    Kontrolowane dokumenty: 
     FV/2024/10928                                FV/PA/63682/04.2024 
     FV/MON/2024/04/000357              109/LC/05/2025 
     FV/PA97304/05.2024                      FV 5416F00361 
     FV/PA/81448/02.2024                     FA/MON/2024/02/000352 
     FV02114/02/2024                            FV0089/2/2024 
     FVU0087/2/2024 
 
Skontrolowano prawidłowość prowadzonych zakupów pod kątem zakładanego planu wraz z jego 
realizacją oraz przychody z biletów za poszczególne wystawy. 
Komisja nie stwierdziła żadnych nieprawidłowości . 
Komisja przyjrzała się również pracy merytorycznej oraz warunkom całej kadry Muzeum. 
 
 Stwierdzono: 

– Brak osobistego transportu (BUSA)  do przewożenia eksponatów oraz wyposażenia na 
poszczególne uroczystości oraz brak dodatkowego pracownika gospodarczo technicznego . 

– Brak odpowiedniego magazynu do przechowywania eksponatów, Pilne wykonanie rekuperacji 
powierzchni piwnicznych pod budynkiem muzeum które służą obecnie jako magazyn 
(zagrożenie zniszczenia eksponatów , zbyt duże zawilgocenie pomieszczeń) 



– Warunki pracy na poddaszu (brak świeżego powietrza zalecana klimatyzacja) 
– Tworzenie organizacji ruchu na poszczególne imprezy plenerowe. Obecnie realizowane przez 

pracownika muzeum powinno być scedowane do odpowiedniego wydziału w Urzędzie 
Miejskim 

– Brak w programach wychowawczo-profilaktycznych  wszystkich szkól  grupowego 
odwiedzania Muzeum przez uczniów 

– Sugestia aby wydanie kwartalnika zamienić na limitowane wydanie roczne. 
Cały skład Komisji Rewizyjnej jednogłośnie zwraca uwagę na powyższe sprawy przekazując je w 
sprawozdaniu do przeanalizowania: Pani Dyrektor RCK, Burmistrzowi oraz Radzie Miejskiej. 
 
Przewodnicząca KSSOiK nie złożyła sprawozdania pisemnego. 
 

Sprawozdanie KSWiP 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Rogoźnie swoje posiedzenie miała w dniu 

16.09.2024 roku o godzinie 16:00 w Urzędzie Miejskim w Rogoźnie. W pracach komisji uczestniczyli 

wszyscy członkowie, zastępca burmistrza Pan Maciej Gracz, Pani sekretarz Blanka Gaździak, Pani 

mecenas Ewelina Polkowska, Pani kierownik ośrodka za jeziorem Renata Biskupska oraz skarżący. 

Tematem posiedzenia była skarga złożona przez J.M na Panią Renatę Biskupską kierownik OSIR u. 

Pan M. w swojej skardze zawarł 19 punktów wskazujących jego zdaniem na uchybienia. Pani 

kierownik po kolei odniosła się do wszystkich punktów, składając obszerne wyjaśnienia. Następnie 

odbyło się głosowanie nad skargą, dwa głosy za uznaniem skargi  za bezzasadną oraz dwa głosy 

wstrzymujące się. W wyniku głosowania skarga została uznana za bezzasadną.  

 Dodatkowo do porządku obrad została wprowadzona jeszcze jedna skarga Pana T.W. na pełniącą 

obowiązki Dyrektora RCK Panią Martę Sygnecką. Skarga ta była ponowieniem wcześniej złożonej 

skargi tego samego mieszkańca na Panią Dyrektor,a że nie wnosiła nic nowego do sprawy to radni 

członkowie komisji uznali ją jednogłośnie za bezzasadną.  

 
 
8. Sprawozdanie Burmistrza Rogoźna o pracach w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 
uchwał Rady Miejskiej. 
 
Sprawozdanie z podjętych uchwał w okresie od 13.08.2024 do 25.09.2024 
 
Wszystkie uchwały w terminie 7 dni zostały przesłane do Nadzoru Prawnego Wojewody 
wielkopolskiego. 
UCHWAŁA NR V/64/2024 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 13 sierpnia 2024 roku w sprawie zmian 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno na lata 2024-2040 

UCHWAŁA NR V/63/2024 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 13 sierpnia 2024 roku w sprawie: zmian w 
budżecie Gminy Rogoźno na 2024 rok, ., uchwała przesłana do RIO i opublikowana w Dz. U. poz. 7242 
z dnia 3 września 2024, 

UCHWAŁA NR V/62/2024 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 13 sierpnia 2024 r. zmieniająca uchwałę w 
sprawie powołania stałej Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Rogoźnie 
UCHWAŁA NR V/61/2024 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 13 sierpnia 2024 r. w sprawie wyboru 
wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
 
UCHWAŁA NR V/60/2024 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 13 sierpnia 2024 r. w sprawie zmiany 
składu osobowego Komisji Rewizyjnej 

https://bip.rogozno.pl/uzasadnienie-do-uchwaly-nr-v632024-rady-miejskiej-w-rogoznie-z-dnia-13-sierpnia-2024-roku-w-sprawie-zmian-w-budzecie-gminy-rogozno-na-2024-rok.html?
https://bip.rogozno.pl/uzasadnienie-do-uchwaly-nr-v632024-rady-miejskiej-w-rogoznie-z-dnia-13-sierpnia-2024-roku-w-sprawie-zmian-w-budzecie-gminy-rogozno-na-2024-rok.html?
https://bip.rogozno.pl/uchwala-nr-v632024-rady-miejskiej-w-rogoznie-z-dnia-13-sierpnia-2024-roku-w-sprawie-zmian-w-budzecie-gminy-rogozno-na-2024-rok.html?
https://bip.rogozno.pl/uchwala-nr-v632024-rady-miejskiej-w-rogoznie-z-dnia-13-sierpnia-2024-roku-w-sprawie-zmian-w-budzecie-gminy-rogozno-na-2024-rok.html?
https://bip.rogozno.pl/uchwala-nr-v622024-rady-miejskiej-w-rogoznie-z-dnia-13-sierpnia-2024-r-zmieniajaca-uchwale-w-sprawie-powolania-stalej-komisji-spraw-spolecznych-oswiaty-i-kultury-rady-miejskiej-w-rogoznie.html?
https://bip.rogozno.pl/uchwala-nr-v622024-rady-miejskiej-w-rogoznie-z-dnia-13-sierpnia-2024-r-zmieniajaca-uchwale-w-sprawie-powolania-stalej-komisji-spraw-spolecznych-oswiaty-i-kultury-rady-miejskiej-w-rogoznie.html?
https://bip.rogozno.pl/uchwala-nr-v612024-rady-miejskiej-w-rogoznie-z-dnia-13-sierpnia-2024-r-w-sprawie-wyboru-wiceprzewodniczacego-komisji-rewizyjnej.html?
https://bip.rogozno.pl/uchwala-nr-v612024-rady-miejskiej-w-rogoznie-z-dnia-13-sierpnia-2024-r-w-sprawie-wyboru-wiceprzewodniczacego-komisji-rewizyjnej.html?
https://bip.rogozno.pl/uchwala-nr-v602024-rady-miejskiej-w-rogoznie-z-dnia-13-sierpnia-2024-r-w-sprawie-zmiany-skladu-osobowego-komisji-rewizyjnej.html?
https://bip.rogozno.pl/uchwala-nr-v602024-rady-miejskiej-w-rogoznie-z-dnia-13-sierpnia-2024-r-w-sprawie-zmiany-skladu-osobowego-komisji-rewizyjnej.html?


UCHWAŁA NR V/59/2024 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 13 sierpnia 2024 r. w sprawie ustalenia 
wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z 
terenu Gminy Rogoźno uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, 
szkoleniach lub ćwiczeniach 
 
UCHWAŁA NR V/58/2024 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 13 sierpnia 2024 roku zmieniająca 
uchwałę nr XV/124/2015 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 26 sierpnia 2015 r. w sprawie utworzenia 
Centrum Integracji Społecznej w formie samorządowego zakładu budżetowego i nadania mu statutu 

UCHWAŁA NR VI/69/2024 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 28 sierpnia 2024 r. w sprawie zmian w 
budżecie Gminy Rogoźno na 2024 r., uchwała przesłana do RIO i opublikowana w Dz. U. poz. 7624 z 
dnia 19 września 2024, 

UCHWAŁA NR VI/68/2024 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 28 sierpnia 2024 r. w sprawie przyjęcia 
Strategii Rozwoju Gminy Rogoźno 2030 
 
UCHWAŁA NR VI/67/2024 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 28 sierpnia 2024 r. w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż działek nr: 33/4, 34/1, 34/2 i 34/4, położonych w Biniewie, gm. Rogoźno obrębie 
PRUŚCE, w trybie przetargowym 
 
UCHWAŁA NR VI/66/2024 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 28 sierpnia 2024 r. w sprawie 
rozpatrzenia petycji w sprawie nagrywania i publicznego udostępniania przebiegu posiedzeń z komisji 
 
UCHWAŁA NR VI/65/2024 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 28 sierpnia 2024 r. w sprawie 
rozpatrzenia skargi na działalność p.o. Dyrektora Rogozińskiego Centrum Kultury 
 
 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Rogoźna  
 

 od 28 sierpnia 2024r. do 24 września 2024r.                                                                                                                                                                                                                                    
 

28 sierpień 
Środa 

- Jubileusz 45 lat pracy pracownicy Pani Ireny Wojtkowiak 
- Udział w spotkaniu „7 Ryb” – Wągrowiec UM 
- udział w SESJI RM 
- Wybory sołeckie – Nienawiszcz 
- spotkanie z przedstawicielami PORR -  Zastępca Burmistrza 

29 sierpień 
Czwartek 

- SP Gościejewo - spotkanie z Panią dyrektor w sprawie zmiany na stanowisku wicedyrektora 
- spotkanie z Komendantem Policji Panem Patrykiem Wielgoszem i Funkcjonariuszem 
Maciejem Kaniewskim – Zastępca Burmistrza 

30 sierpień 
Piątek 

- Wielkopolski Urząd Wojewódzki (Finansowanie działań JST) – udział w spotkaniu wraz z 
Panią Skarbnik Anną Kornobis  

31 sierpień 
Sobota 

- złożenie kwiatów z okazji Dnia Solidarności i Wolności w rocznicę podpisania Porozumień 
Sierpniowych 
- spotkanie „Środowisko Trzeźwościowe” 
- wizyta w zakładzie Veolia (Szlachęcin) (Zastępca Burmistrza) 

01 wrzesień 
Niedziela 

- 85 rocznica wybuchu II Wojny Światowej - złożenie kwiatów na grobach Poległych 
- udział w zakończeniu wakacji Dzieci członków Stowarzyszenia Jezioro Czarne  
- Festyn Cieśle 

https://bip.rogozno.pl/uchwala-nr-v592024-rady-miejskiej-w-rogoznie-z-dnia-13-sierpnia-2024-r-w-sprawie-ustalenia-wysokosci-ekwiwalentu-pienieznego-dla-strazakow-ratownikow-ochotniczych-strazy-pozarnych-z-terenu-gminy-rogozno-uczestniczacych-w-dzialaniach-ratowniczych-akcj.html?
https://bip.rogozno.pl/uchwala-nr-v592024-rady-miejskiej-w-rogoznie-z-dnia-13-sierpnia-2024-r-w-sprawie-ustalenia-wysokosci-ekwiwalentu-pienieznego-dla-strazakow-ratownikow-ochotniczych-strazy-pozarnych-z-terenu-gminy-rogozno-uczestniczacych-w-dzialaniach-ratowniczych-akcj.html?
https://bip.rogozno.pl/uchwala-nr-v592024-rady-miejskiej-w-rogoznie-z-dnia-13-sierpnia-2024-r-w-sprawie-ustalenia-wysokosci-ekwiwalentu-pienieznego-dla-strazakow-ratownikow-ochotniczych-strazy-pozarnych-z-terenu-gminy-rogozno-uczestniczacych-w-dzialaniach-ratowniczych-akcj.html?
https://bip.rogozno.pl/uchwala-nr-v592024-rady-miejskiej-w-rogoznie-z-dnia-13-sierpnia-2024-r-w-sprawie-ustalenia-wysokosci-ekwiwalentu-pienieznego-dla-strazakow-ratownikow-ochotniczych-strazy-pozarnych-z-terenu-gminy-rogozno-uczestniczacych-w-dzialaniach-ratowniczych-akcj.html?
https://bip.rogozno.pl/uchwala-nr-v582024-rady-miejskiej-w-rogoznie-z-dnia-13-sierpnia-2024-roku-zmieniajaca-uchwale-nr-xv1242015-rady-miejskiej-w-rogoznie-z-dnia-26-sierpnia-2015-r-w-sprawie-utworzenia-centrum-integracji-spolecznej-w-formie-samorzadowego-zakladu-budzetowe.html?
https://bip.rogozno.pl/uchwala-nr-v582024-rady-miejskiej-w-rogoznie-z-dnia-13-sierpnia-2024-roku-zmieniajaca-uchwale-nr-xv1242015-rady-miejskiej-w-rogoznie-z-dnia-26-sierpnia-2015-r-w-sprawie-utworzenia-centrum-integracji-spolecznej-w-formie-samorzadowego-zakladu-budzetowe.html?
https://bip.rogozno.pl/uchwala-nr-v582024-rady-miejskiej-w-rogoznie-z-dnia-13-sierpnia-2024-roku-zmieniajaca-uchwale-nr-xv1242015-rady-miejskiej-w-rogoznie-z-dnia-26-sierpnia-2015-r-w-sprawie-utworzenia-centrum-integracji-spolecznej-w-formie-samorzadowego-zakladu-budzetowe.html?
https://bip.rogozno.pl/uchwala-nr-vi682024-rady-miejskiej-w-rogoznie-z-dnia-28-sierpnia-2024-r-w-sprawie-przyjecia-strategii-rozwoju-gminy-rogozno-2030.html?
https://bip.rogozno.pl/uchwala-nr-vi682024-rady-miejskiej-w-rogoznie-z-dnia-28-sierpnia-2024-r-w-sprawie-przyjecia-strategii-rozwoju-gminy-rogozno-2030.html?
https://bip.rogozno.pl/uchwala-nr-vi672024-rady-miejskiej-w-rogoznie-z-dnia-28-sierpnia-2024-r-w-sprawie-wyrazenia-zgody-na-sprzedaz-dzialek-nr-334-341-342-i-344-polozonych-w-biniewie-gm-rogozno-obrebie-prusce-w-trybie-przetargowym.html?
https://bip.rogozno.pl/uchwala-nr-vi672024-rady-miejskiej-w-rogoznie-z-dnia-28-sierpnia-2024-r-w-sprawie-wyrazenia-zgody-na-sprzedaz-dzialek-nr-334-341-342-i-344-polozonych-w-biniewie-gm-rogozno-obrebie-prusce-w-trybie-przetargowym.html?
https://bip.rogozno.pl/uchwala-nr-vi672024-rady-miejskiej-w-rogoznie-z-dnia-28-sierpnia-2024-r-w-sprawie-wyrazenia-zgody-na-sprzedaz-dzialek-nr-334-341-342-i-344-polozonych-w-biniewie-gm-rogozno-obrebie-prusce-w-trybie-przetargowym.html?
https://bip.rogozno.pl/uchwala-nr-vi662024-rady-miejskiej-w-rogoznie-z-dnia-28-sierpnia-2024-r-w-sprawie-rozpatrzenia-petycji-w-sprawie-nagrywania-i-publicznego-udostepniania-przebiegu-posiedzen-z-komisji.html?
https://bip.rogozno.pl/uchwala-nr-vi662024-rady-miejskiej-w-rogoznie-z-dnia-28-sierpnia-2024-r-w-sprawie-rozpatrzenia-petycji-w-sprawie-nagrywania-i-publicznego-udostepniania-przebiegu-posiedzen-z-komisji.html?
https://bip.rogozno.pl/uchwala-nr-vi652024-rady-miejskiej-w-rogoznie-z-dnia-28-sierpnia-2024-r-w-sprawie-rozpatrzenia-skargi-na-dzialalnosc-po-dyrektora-rogozinskiego-centrum-kultury.html?
https://bip.rogozno.pl/uchwala-nr-vi652024-rady-miejskiej-w-rogoznie-z-dnia-28-sierpnia-2024-r-w-sprawie-rozpatrzenia-skargi-na-dzialalnosc-po-dyrektora-rogozinskiego-centrum-kultury.html?


02 wrzesień 
Poniedziałek 

- udział w Rozpoczęciu Roku Szkolnego 2024/2025 
   SP w Pruścach, SP3 (klasy I-III), SP2 (Zastępca Burmistrza) 
- SPOTKANIE Z Komendantem PSP 
- wybory Sołeckie Owczegłowy 
- wybory Sołeckie Ruda (Zastępca Burmistrza) 

03 wrzesień 
Wtorek 

 

- Konferencja dotycząca wód - Port Nowy Młyn 
- udział w spotkaniu Centrum PISOP 
- udział w spotkaniu z kierownikiem kontraktu i dyrektorem budowy PORR (zastępca) 

04 wrzesień 
Środa 

 

- Starostwo Powiatowe – Oborniki 
- PSP – Oborniki 
- zebranie sołeckie w Studzieńcu oraz Jaraczu 

05. wrzesień 
Czwartek 

- udział w spotkaniu z Dyrektorem SP2 Panią Renatą Bolczyk 
- spotkanie ZAMK 

06 wrzesień 
piątek 

- podpisanie umowy na budowę i  przebudowę dróg w Rogoźnie (ul. Brzozowa, ul. Norwida, ul. Krótka) oraz 
dróg w Pruścach, Międzylesiu, Jaraczu (ul. Sielska) i Parkowie (Moksz - etap I). Termin zakończenia realizacji 
strony ustaliły na 31.05.2025 roku. 
– spotkanie z Panią Ewą Piotrowską  – podsumowanie audytu rachunkowego OSIR 
- zebranie budżetowe - Gościejewo 

 

07 wrzesień 
Sobota 

  
 

- Piknik „Z Białą Laską na Wesoło” zorganizowany przez Zarząd Powiatowego Koła Polskiego 
Związku Niewidomych. Uroczystości była również okazją do świętowania 70-lecia powstania 
Polskiego Związku Niewidomych na terenie Powiatu Obornickiego. 
- Miejsko-Gminne Zawody Sportowo-Pożarnicze Jednostek OSP z Gminy Rogoźno na stadionie 
w Gościejewie. 

08 wrzesień 
Niedziela 

- koncert i biesiada na zakończenie lata w parku wiejskim w Gościejewie -  Kapela Tu My z 
Doliny Wełny. 

09 wrzesień 
Poniedziałek 

- udział w spotkaniu z przedstawicielem DOEKO GROUP 
- udział w spotkaniu z komendantem PSP i dyrektorem Mariuszem Roga 
-udział w spotkaniu z delegacją firmy HOST wraz z prezesem Aquabellisu (Zastępca Burmistrza) 
 

10 wrzesień 
Wtorek 

- podpisanie umowy na dostawę energii  - Gołaniecka Grupa Zakupowa UM Gołańcz 
(upoważniono i wydelegowano pracownika UM) 
 

11 wrzesień 
Środa 

- Jubileusz 25 lat pracy p. Olimpii Walich 
- Starostwo Oborniki – LO 
- sala gimnastyczna Gościejewo – wizja lokalna + posiedzenie Rady Sołeckiej Sołectwa 
Gościejewo 
- udział w spotkaniu z p. Małgorzatą Kasprzak – questy  
- udział w spotkaniu z M. Sztubą – prezesem KŻ Kotwica 

12 wrzesień 
Czwartek 

- Starostwo Powiatowe w Obornikach - podpisanie porozumienia, na mocy którego utworzone 
zostanie biuro paszportowe 
- udział w spotkaniu z Prezesami Rodzinnych Ogrodów Działkowych w Rogoźnie 
- spotkanie z Panem Barańskim – szkoła muzyczna 

13 wrzesień 
Piątek 

- spotkanie z OSP Owieczki  
- spotkanie u Wójta Gminy Ryczywół p.Romana Trzęsimiecha 
- wybory wyborcze w sołectwie Jaracz 

14 wrzesień 
Sobota 

- udział w XXV Ogólnopolskich Regatach Żeglarskich w Klasie Optimist o puchar Starosty 
Powiatu Obornickiego i Burmistrza Rogoźna 



- udział w Dożynkach Gminnych – Ryczywół  (Zastępca Burmistrza) 
- udział koncercie z okazji 55-lecia istnienia Rogozińskiej Orkiestry Dętej im. E. Korybalskiego 

15 wrzesień 
Niedziela 

--- 
 
 

16 września 
poniedziałek 

- Starostwo Powiatowe w Obornikach – LO 
- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej ( Zastępca Burmistrza) 
- wybory sołeckie – Cieśle 

17 września 
wtorek 

- udział obchodach Światowego Dnia Sybiraka  
- udział w Festiwalu Sportów Rakietowych na Placu Karola Marcinkowskiego 

18 września 
Środa 

- udział w konferencji dotyczącej Programu Rewitalizacji 3.0 (Zastępca Burmistrza + Sekretarz)  
- zebranie sołeckie – Parkowo (Zastępca Burmistrza)  

19 września 
Czwartek 

- podpisanie umowy z Mateuszem Podrazą MAT-POL na remont budynku Szkoły Podstawowej 
im. Noblistów Polskich w Gościejewie - budynek w Tarnowie. Termin zakończenia realizacji 
projektu został ustalony na 15.10.2024 r. 
- spotkanie z Prezesem Aquabellis p. Witoldem Goszczyńskim  
- podpisanie aktu notarialnego w Rogoźnie 
- zebranie sołeckie Gościejewo  

21 wrzesień 
Sobota 

- uroczystości 82. rocznicy powstania Narodowych Sił Zbrojnych – (Dyrektor SP3 Paweł 
Bździak) 
- udział w Turystycznym rajdzie Samochodowym Ryczywół-Rogoźno (Zastępca Burmistrza) 

22 wrzesień 
Niedziela 

- udział w Pikniku Integracyjnym „Las dla wszystkich” Durowo 
- udział w Festynie Młynarskim – Muzeum w Jaraczu (Zastępca Burmistrza) 

23 wrzesień 
Poniedziałek 

- udział w Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa – Starostwo Oborniki (Zastępca Burmistrza) 
- udział w spotkaniu z kierownikiem GOPS p.Eweliną Kowalską 
- posiedzenie KGFiR  

24 wrzesień 
wtorek 

- spotkanie dotyczące organizacji Dni Rogoźna 2025 z dyrektor p. Martą Sygnecką,  
komendantem policji p. Patrykiem Wielgoszem, kierownikiem muzeum p. Angeliką Pilarską  
- spotkanie z przedstawicielami firmy REKORD – aplikacja mMieszkaniec 
- udział w Narodowym Czytaniu w Bibliotece Miejskiej 
- udział w spotkaniu z dyrektor PUP p. M.Górną 
- wybory sołeckie – Garbatka 
- posiedzenie KSSOiK (Zastępca Burmistrza) 

25 wrzesień 
środa 

- Starostwo Powiatowe w Obornikach – LO 

 
Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę. 
 
9. Wolne głosy i wnioski. 
Po przerwie jako pierwszy głos zabrał pan Piotr Geremek w sprawach: 
- nienależytego zachowywania się kierowców na ul. Fabrycznej, 
- utworzenie strefy płatnego parkowania, 
- sprawa oświetlenia miasta oprawami typu led, 
- budowa hali pełnowymiarowej, 
- sprawa ekologicznych autobusów, 
- przebudowa ul. Garbackiej, 
Burmistrz poinformował, że Gmina nie będzie brała udziału w Programie „Rozświetlamy Polskę”, 
dlatego aby nie narazić się na koszty, ponieważ do majątku Gminy ze 1100 lamp należy jedynie ok 70 



i na te lampy ogłoszony został przetarg do którego przystąpiło ok 60 firm i w piątek będzie podpisana 
już umowa. 
Pan radny Maciej Kutka zgłosił problem pociągów, które kończą kursy w Obornikach i nie dojeżdżają 
do Rogoźna? 
Burmistrz określił, że są to konsekwencje decyzji ubiegłorocznych, w których brał udział poprzedni 
Burmistrz, ponadto te kursy, które były one nadal są. 
Radny Kutka poprosił o informację na temat klubu sportowego Wełna, co się dzieje z bramkami, 
których nie ma i czy Prezes rozliczył się z dotacji, którą otrzymał? 
Z-ca Burmistrza pan Maciej Gracz wyjaśnił, że zostanie wystosowane pismo z zapytaniem do osób 
zarządzających byłych i obecnych co się z tymi bramkami stało. 
Pan Łukasz Zaranek poinformował, że Prezes złożył rozliczenie dotacji, składając jednocześnie 
aktualizację wniosku do tego rozliczenia, analizując to rozliczenie napotkano bardzo wiele błędów i 
nieścisłości, m.in. do rozliczenia dołączone zostało rozliczenie meczów od marca do czerwca – na 
którym widniały mecze rozegrane przez 4 dni dzień po dniu (2, 3, 4, 5 maj), co więcej do 
sprawozdania zostały podłączone fv za transport i opisane zgodnie z procedurami, a zawodnicy 
jeździli na mecze własnym transportem. Naruszenia sa bardzo duże, zarząd musi się do tych zarzutów 
ustosunkować. 
Radny Kutka wskazał, że jego zdaniem powinno być tak, że skoro jedna runda jesienna się nie odbyła 
to połowa dotacji powinna zostać zwrócona? 
Burmistrz przyznał rację radnemu i określił, że przynajmniej połowa tej dotacji powinna zostać 
zwrócona, a zostało zwrócone 2 tys na konto. 
Pan Paweł Wojciechowski zapytał, czy na ten temat wiedzę ma koordynator sportowy? 
Pan Przewodniczący Jarosław Łatka odpowiedział, że władną do udzielenia odpowiedzi na to pytanie 
powinna być pani kierownik OSiR-u lub ewentualnie Burmistrz. 
Pan Łukasz Zaranek przedstawił, że opłaty pobierane przez panią kierownik OSiR-u za korzystanie z 
boiska sportowego orlik były nieprawnie, wynika to z wyroku sądu, ponieważ nie było takiej 
podstawy prawnej, czyli uchwały Rady Miejskiej. 
Radny Henryk Janus podziękował za zrealizowanie wniosku z ub kadencji, postawienie wiaty 
przystankowej przy szkole podstawowej w Gościejewie, dzięki której dzieci czekający na autobus już 
nie mokną i nie marzną. Radny poparł wniosek mieszkańca dotyczący strefy płatnego parkowania – 
projekt jest już gotowy od 2016 roku, dokumenty są uzgodnione, mieszkańcy są podzieleni jednak 
mimo to temat powinien być podjęty? 
Burmistrz odpowiedział, że to w czym jest problem, to to, że na ulicy wielkiej Poznańskiej jest dwóch 
właścicieli dróg, województwo i powiat, ponadto w jednym z wniosków do Zarządu Dróg 
Wojewódzkich jest zdanie, że zyski z opłat mają zostać przekazane do województwa. Pewne decyzje 
zapadną po ukończeniu obwodnicy, być może część drogi Wielkiej Poznańskiej przejmie jeden 
właściciel, bo to byłoby najprostsze. 
Przewodniczący Jarosław Łatka wskazał, że po to są komisje aby ten temat strefy parkingów 
przedyskutować. 
Pan radny Marcin Bukowski zwrócił uwagę na naruszony drzewostan na remontowanej ulicy Polnej, 
który powoduje obawy mieszkańców przed poruszaniem się w tej okolicy, radny zapytał jaki plan ma 
na to Burmistrz i czy nie lepiej byłoby umniejszyć konary tych drzew? 
Pan Burmistrz Zaranek odpowiedział, że temat jest mu doskonale znany i są w tym kierunku 
prowadzone działania bo to też jest kolejny temat odziedziczony z poprzedniej kadencji. Szczegóły 
przedstawiła pani Ślachciak i przekazała, że to jest remont drogi, a remont bazuje na dokumentach z 
geodezji, na mapach nie ma kolizji z tymi drzewami, wiadomo, że są prowadzone wykopy i korony 
drzew, które wchodzą w drogę, na piątek jest umówione spotkanie z wykonawcą, który planuje 
obcięcie koron, a potem odbędzie się spotkanie z pracownikiem starostwa w celu inwentaryzacji tych 
drzew. 
Radny Szymon Witt przekazał, że na jednym z zebrań sołeckich w Studzieńcu padł wniosek o 
wybudowanie odcinka chodnika, przy tej drodze która miała być robiona a nie jest do posesji 34, 



radny zapytał czy taki wniosek może być do zrealizowania kiedy cały czas mieszkańcy czekają na 
rozstrzygnięcia z projektantem? 
Pan Bogusław Janus wyjaśnił, że na omawianym odcinku powiat nie ma żadnego projektu i nie ma na 
razie pomysłu na to, a wniosek w tej sprawie dopiero wpłynie ze sołectwa i na ten moment nikt 
zapewnień nie da, że ten pomysł będzie w przyszłym roku realizowany nie wspominając już o 
projekcie. 
Radny Witt poprosił o informacje, czy Burmistrz ma kompetencje, aby cos zrobić budynkiem dworca 
PKP? 
Pan Łukasz Zaranek poinformował, że jak wszyscy wiedzą budynek dworca jest własnością PKP i 
gmina nie ma tytułu prawnego, jednak są pewne szanse i możliwości działania, z-ca Burmistrza bierze 
udział w rozmowach z PKP oraz w rozmowach na temat rewitalizacji. 
Pan Maciej Gracz wskazał, że przy okazji udziału w szkoleniu online dot. linii kolejowej został podjęty 
temat dworca kolejowego i dodał, że po sugestii projektanta, jak włodarze Rogoźna widzą zmiany 
projektowe budynku dworca, pan Gracz odpowiedział, że wstrzymuje się z wszelkimi tezami do 
momentu tego, aby poznać liczbę dworców objętych rewitalizacją. Informacja ta ma się pojawić na 
przełomie września i października i jeżeli byłaby pozytywna to ciężar z Gminy Rogoźno byłby zdjęty. 
Radny Janus zwrócił uwagę na oświetlenie od ul. Piłsudskiego, Wojska Polskiego, Kościuszki, 
Kotlarska, Wielka Poznańska, Kościelna w 2022 roku radny powiedział, że został zgłoszony spis przejść 
dla pieszych i po zdarzeniach drogowych zostało wykonanych kilka lamp na drodze Wielkiej 
Poznańskiej, zbliża się okres jesienno – zimowy i na tym odcinku jest bardzo złe oświetlenie. Radny 
zapytał, czy są jakieś próby porozumienia z WZDW? 
Burmistrz przekazał, że czeka na możliwości dofinansowań i jak tylko będą możliwości gmina będzie 
aplikować. 
Pan radny Paweł Wojciechowski powiedział, że niebawem zacznie się głosowanie nad budżetem 
obywatelskim i radny zapytał, czy jest to uczciwe kiedy jeden mieszkaniec może zagłosować na wielu 
urządzeniach? 
Burmistrz odpowiedział, że wierzy, że jest każdy mieszkaniec będzie uczciwy, ponadto każdy 
głosujący zaznacza klauzulę, że jest mieszkańcem Gminy Rogoźno, podpisuje ją z imienia i z nazwiska. 
Urząd ma możliwości techniczne, jednak nie kadrowe i czasowe aby każdy głos został zweryfikowany. 
Ponadto w przyszłym roku kilka nowych regulacji odnośnie budżetu obywatelskiego zostanie 
wprowadzonych. 
Pan Krzysztof Ostrowski poruszył temat rowu odwadniającego na ul. Długiej, odcinek od ul. 
Seminarialnej jest tak bardzo zarośnięty, że jeżeli dojdzie do obfitych opadów choćby przez dwa dni 
to będzie zalana część miasta, a burzówka która jest na ul. Seminarialnej nie będzie w stanie odebrać 
tej wody, stąd prośba radnego o potraktowanie tego problemu poważnie. 
Pan Przewodniczący Łatka powiedział, że w tej sprawie w imieniu mieszkańców został złożony 
wniosek do urzędu. 
Radny Kuszak poprosił o kilka zdań na temat fontanny, która w ostatnim czasie odżyła? 
Pani kierownik Dorota Ślachciak poinformowała, że pełny zakres robót który był wyceniony przez 
firmę, która była podwykonawcą Pl. Karola to koszt ok 160 tys zł, dlatego posiłkując się firmą rodzimą 
Aquabellis postanowiono wymienić wszystkie dysze wraz pompami, koszt to niecałe 12 tys zł. 
Przewodniczący Jarosław Łatka zapytał, jakie są postępy w pracach naprawy windy ? 
Burmistrz poinformował, że na ostatnim spotkaniu z dyrektorem ZAMK-u ustalił, że środki zostaną 
zabezpieczone w przyszłym roku budżetowym na ten cel. 
Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o kilka słów na temat boiska KS Wełna? 
Burmistrz poinformował, że wpłynęły dwie oferty, wybrano tą korzystniejszą, której koszt opiewa na 
kwotę ok 300 tys zł, we wrześniu jeszcze powinna być podpisana umowa. 
Pan radny Kutka poruszył temat korony na rondzie, która ma być w najbliższych planach usunięta i 
zastąpiona choinką na Boże Narodzenie. Burmistrz dodał, że jest to jego pomysł, który ma nadzieję że 
spodoba się mieszkańcom. Koszt naprawy tej korony jest na ten czas dość duży, do tego trzeba też 
doliczyć transport. Należałoby rozpatrzeć czy stać Gminę na cykliczne naprawy tej korony. 



Na zakończenie pan Wojciechowski zapytał, jakie sa plany przebudowy promenady od ul. 
Wągrowieckiej do OSiR-u i kiedy ewentualnie rusza prace? 
Pani Dorota Ślachciak odpowiedział, że po stronie urzędu jest wykonanie dokumentacji projektowej z 
uzgodnieniem z Wodami Polskimi, w przyszłym tygodniu będzie już mapa do celów projektowych. 
Radny Kinach poruszył temat pełnych koszy na śmieci na promenadzie i zapytał, czy można cos z tym 
zrobić? 
Burmistrz poinformował, że temat jest trudny i obserwuje się nadzwyczajne zjawisko, ponieważ w 
koszach na śmieci znajdują się dziwne rzeczy, jak obierki od ziemniaków, popiół itp. A gmina nie ma 
narzędzi prawnych aby karać tych co zapełniają te kosze, bo wtedy przy każdym koszu musiałby stać 
strażnik miejski. 
 
10. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 
Przewodniczący poinformował, że najbliższe posiedzenie sesji zaplanowane jest na dzień 23 
października i Przewodniczący Komisji proszeni są o zaplanowanie swoich komisji aby móc 
przygotować harmonogram. 
 
11. Zakończenie. 
Posiedzenie sesji pan Przewodniczący zamknął o godz. 19:20. 
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